
PROTOKÓŁ NR 17/12 
POSIEDZENIA KOMSJI STRATEGII ROZWOJU, PROMOCJI  
I WSPÓŁPRACY Z ZAGRANICĄ SEJMIKU WOJEWÓDZTWA  

ŚWIĘTOKRZYSKIEGO  
W DNIU 25 KWIETNIA 2012 ROKU   

 
 
Obrady Komisji prowadził Grzegorz Gałuszka – Przewodniczący Komisji Strategii 
Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności (załączniki nr 1, 2 do protokołu). 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem na posiedzenie. (załącznik nr 3 do 
protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli zaproponowany porządek obrad, który przedstawia 
się następująco: 
 

1. Omówienie informacji nt. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej Nr 755 Ostrowiec 
Świętokrzyski – Ożarów”. 

2. Przyjęcie informacji o promocji turystycznej Województwa Świętokrzyskiego w II 
półroczu 2011 roku.  

3. Przyjęcie sprawozdania Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego za 2011 rok.  

4. Informacja o stanie realizacji projektu pn. Partnerstwo Publiczno – Prywatne 
czynnikiem rozwoju przedsiębiorczości w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007 – 2013, Poddziałanie 2.2.1: poprawa jakości usług świadczonych przez 
instytucje wspierające rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności. 

5. Podsumowanie realizacji projektu pn. jestem aktywny – będę przedsiębiorcą w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013, Poddziałanie 2.2.1 
Poprawa jakości usług świadczonych przez instytucje wspierające rozwój 
przedsiębiorczości i innowacyjności.   

6. Informacja z realizacji Priorytetów Komponentu Regionalnego woj. świętokrzyskiego 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013 (wg stanu na dzień 31 grudzień 
2011r.) 

7. Sprawy różne.  
 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad.1. 
 
Członkowie Komisji otrzymali Informację nt. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej Nr 755 
Ostrowiec Świętokrzyski – Ożarów”. (załącznik nr 4 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Dariusz Wróbel – Zastępca Dyrektora 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  



Głos w dyskusji zabrali: Członek Zarządu Kazimierz Kotowski, Przewodniczący Komisji 
Grzegorz Gałuszka, Burmistrz Ćmielowa Jan Kuśmierz, Wójt Gminy Wojciechowice Szymon 
Sidor, Zastępca Wójta Gminy Bodzechów Roman Kaczmarski, Zastępca Dyrektora ŚZDW 
Dariusz Wróbel, radny Janusz Koza, radny Mieczysław Sas, Dyrektor Departamentu 
Infrastruktury Wojciech Siporski. 
Rozmawiano na temat ciągnących się już od lat formalności związanych z rozpoczęciem 
realizacji drogi nr 755. Swoje stanowisko w tej sprawie przedstawili przedstawiciele 
zainteresowanych samorządów. Zgodnie uznali realizację tej inwestycji za konieczność. Stan 
drogi jest fatalny i zagraża bezpieczeństwu mieszkańców, a także powoduje dewastacje 
elewacji budynków po większych opadach deszczu. Ponadto Burmistrz Ćmielowa 
zadeklarował, iż gotów jest przejąć określony odcinek miejski, jako drogę gminną w zamian 
za dofinansowanie projektu obwodnicy Ćmielowa, która stanowiłaby ciąg drogi 
wojewódzkiej. Za najważniejszy problem uznano tutaj ciągnące się latami formalności 
spowodowane przede wszystkim problemami z uzyskaniem decyzji środowiskowej. 
Aktualnie trwają prace nad przygotowaniem projektu budowlanego. Pozostaje tylko decyzja o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej. Podczas dyskusji padła również propozycja 
realizacji budowy drogi w ;odcinkach, jeżeli środki finansowe nie pozwoliłyby na realizację 
jej w całości.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Informację do akceptującej wiadomości.  
 
Ad.2. 
 
Członkowie Komisji otrzymali Informację o promocji turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego w II półroczu 2011 roku. (załącznik nr 5 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Jacek Kowalczyk – Dyrektor 
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki.  
 
Głos w dyskusji zabrali: Dyrektor Jacek Kowalczyk, radny Mieczysław Gębski, 
Przewodniczący Komisji Grzegorz Gałuszka.   
Poruszono kwestie nie istniejącego już rajdu Hubala oraz produkcji filmowych przy 
współudziale samorządu województwa.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Informację do akceptującej wiadomości. 
 
Ad.3. 
 
Członkowie Komisji otrzymali Sprawozdanie Regionalnej Organizacji Turystycznej 
Województwa Świętokrzyskiego za 2011 rok. (załącznik nr 6 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Jacek Kowalczyk – Dyrektor 
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.  
 
Ad.4. 
 
Członkowie Komisji otrzymali Informację o stanie realizacji projektu pn. Partnerstwo 
Publiczno – Prywatne czynnikiem rozwoju przedsiębiorczości w ramach Programu 



Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013, Poddziałanie 2.2.1: poprawa jakości usług 
świadczonych przez instytucje wspierające rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności. 
(załącznik nr 7 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferowała Ewa Cisowska – Kusak – Kierownik 
Oddziału Przedsiębiorczości i Nadzoru Właścicielskiego w Departamencie Polityki 
Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach.  
 
Głos w dyskusji zabrali: Członek Zarządu Piotr Żołądek, Przewodniczący Komisji Grzegorz 
Gałuszka, Ewa Cisowska – Kusak, radny Mieczysław Gębski, radny Janusz Koza.  
Poruszono kwestie małej ilości grup partnerstwa publiczno – prywatnego. Dodatkowo 
zwrócono uwagę na szkolenia, które nie cieszą się dużym zainteresowaniem w naszym 
województwie. Zasugerowano, aby występować do przedsiębiorców z ankietami, jakie 
szkolenia ewentualnie byłyby potrzebne, dlatego, że obecnie prowadzone nie są przydatne.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Informację do akceptującej wiadomości.  
 
Ad.5. 
 
Członkowie Komisji otrzymali Informację - Podsumowanie realizacji projektu pn. jestem 
aktywny – będę przedsiębiorcą w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 
2013, Poddziałanie 2.2.1 Poprawa jakości usług świadczonych przez instytucje wspierające 
rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności. (załącznik nr 8 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferowała Ewa Cisowska – Kusak – Kierownik 
Oddziału Przedsiębiorczości i Nadzoru Właścicielskiego w Departamencie Polityki 
Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach.  
 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Grzegorz Gałuszka, radny Mieczysław 
Gębski, Ewa Cisowska – Kusak.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Informację do akceptującej wiadomości.  
 
Ad.6.  
 
Członkowie Komisji otrzymali Informację z realizacji Priorytetów Komponentu 
Regionalnego woj. świętokrzyskiego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013 
(wg stanu na dzień 31 grudzień 2011r.) (załącznik nr 9 do protokołu) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Krzysztof Szczypiór – Zastępca 
Dyrektora Świętokrzyskiego Biura Rozwoju Regionalnego.  
 
Przewodniczący Komisji Grzegorz Gałuszka dopytywał o przedszkola powstałe ze 
środków unijnych.  
 
Zastępca Dyrektora Krzysztof Szczypiór poinformował, iż Biuro otrzymało 20 mln euro  
z tytułu nagrody za bardzo dobre wdrażanie PO KL. Te środki zostały przeznaczone na 
wsparcie organizacji przedszkoli. W ramach pierwszego naboru zostało złożonych 28 
wniosków na powstanie nowych przedszkoli na kwotę 20 mln.  W drugim naborze będzie 
udzielone wsparcie na nowe miejsca w przedszkolach oraz powstanie nowych w gminach,  



w których współczynnik edukacji przedszkolnej jest niski. Na pytanie Przewodniczącego 
Gałuszki, czy do 1 września uda się zrealizować II etap tego programu Dyrektor Szczypiór 
odpowiedział twierdząco.  
 
Głos w dyskusji zabrali również: radny Janusz Koza, radny Mieczysław Sas, Zastępca 
Dyrektora ŚBRR Krzysztof Szczypiór, Przewodniczący Komisji Grzegorz Gałuszka, 
Zastępca Dyrektora Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania Przestrzennego 
Jerzy Środa, radny Mieczysław Gębski.  
Poruszono problem utrzymania przedszkoli przez gminy po upływie okresu dofinansowania. 
Przewodniczący Gałuszka poprosił o ścisłą informację Biura w zakresie konkursu na 
utworzenie przedszkoli. Członek Zarządu Piotr Żołądek. Przyznał, iż można było zrealizować 
w pierwszym naborze dwa tryby konkursu, ale tego nie uczyniono. Nie ma również 
gwarancji, że uda się rozpocząć działalność przedszkoli w drugim trybie od 1 września. 
Mówiono także o wprowadzeniu od tej edycji programu obowiązku kontynuacji prowadzenia 
przedszkoli po zakończeniu programu oraz konsekwencji nie wywiązania się z tego wymogu.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. Informację do akceptującej wiadomości.  
 
Ad.7.  
 
W sprawach różnych głos zabrał: 
 
Przewodniczący Komisji Grzegorz Gałuszka poinformował, iż drogą elektroniczną została 
przekazana do zapoznania się Informacja z Biura Społeczeństwa Informacyjnego dot. 
realizacji Projektu Sieć Szerokopasmowa Polski Wschodniej w Województwie 
Świętokrzyskim. Ponadto Przewodniczący Gałuszka poprosił członków komisji o dyscyplinę 
w obecnościach na posiedzeniach Komisji.  
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.10 
 
Protokół sporządzili: 
Daria Biskup-Kozik  
Michał Wójcik 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
 
                Grzegorz Gałuszka 
 
 
 
 
 
 
 
 


